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در گردهمایی صمیمی اعضای هیئت نمایندگان ادوار گذشته اتاق بازرگانی اصفهان مطرح شد

اتاق بازرگانی اصفهان باید نگاه ویژهای به جوانان داشته باشد

کارآفرین و فعال اقتصادی در گردهمایی صمیمی اعضای هیئت نمایندگان ادوار گذشته اتاق بازرگانی اصفهان با بیان این

که امروز جوانان بااستعداد ما بهسرعت در حال مهاجرت به کشورهای مختلف دنیا هستند، گفت: اتاق بازرگانی اصفهان

باید نگاه دوبارهای به جوانان داشته باشد و با سرمایهگذاری بر روی جوانان و ایجاد ارتباط بین استارتاپها و فعالان

اقتصادی، مانع از مهاجرت آنان شود.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، فرهاد رهنما، کارآفرین و فعال اقتصادی در گردهمایی صمیمی اعضای هیئت نمایندگان ادوار گذشته اتاق بازرگانی اصفهان اظهار

کرد: اتاق بازرگانی اصفهان باید شرایطی را ایجاد کند تا جوانانی که مهاجرت کرده اند به کشور باز گردند و بتوانند جوانان مستعد زیادی را مشغول به کار کنند. مهاجرت جوانان

بااستعداد، کشورمان را تهدید می کند و این مسئله سبب می شود تا کشورمان از درون خالی شود.

وی با بیان این که توجه به گذشته نباید ما را از آینده غافل کند، افزود: امروز در دنیا اتفاق هایی در حال رخ دادن است که اغلب از آن اطلاع نداریم و فقط به گذشته خود افتخار

می کنیم که این کافی نیست.

رهنما در ادامه با بیان این که هوش مصنوعی به طور خزنده زندگی همه را دستخوش تغییر قرار داده، افزود: متأسفانه تدریس هوش مصنوعی در دانشگاه های ما جدی گرفته نمی

شود. چند شرکت در دنیا عنان هوش مصنوعی را در دست دارند و عدم آگاهی ما از این فناوری سبب می شود تا دچار آسیب شویم.

*تأکید بر استفاده از خرد جمعی در اتاق بازرگانی

مصطفی رُناسی، فعال اقتصادی و عضو اسبق هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز گفت: در دوره ای که عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان بودم، خرد جمعی وجود

داشت و تأکید بر استفاده از خرد جمعی داشتیم و اکنون بسیار خوشحالم که این خرد جمعی یکجا جمع شده اند. یک بار دیگر منافع شخصی را کنار بگذاریم و برای پیشرفت

اصفهان با محوریت استاندار اصفهان همکاری کنیم.

وی، سرمایه گذار در اصفهان را نیازمند تغییر نگرش ها دانست و گفت: ورود سرمایه گذار اگرچه عوایدی برای سرمایه گذار دارد؛ اما باید دید حضور آن چه منافعی برای منطقه

دارد.

*اتاق بازرگانی اصفهان جایگاه بالایی دارد

مهرزاد خلیلیان، یکی دیگر از اعضای اسبق هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان از دیگر سخنرانان این مراسم بود که گفت: فعالیت های اتاق بازرگانی اصفهان به عنوان پارلمان

بخش خصوصی نشان داده است که این اتاق جایگاه بالایی دارد. بهترین توصیف اتاق بازرگانی اصفهان این است که بگوییم «اتاق بازرگانی، اتاق بازرگانی» است. اگر اتاق

بازرگانی، پارلمان بخش خصوصی است، باید دید چند درصد از اقتصاد در اختیار بخش خصوصی و چند درصد در اختیار دولت است.

وی گفت: در دوره ای که افتخار خدمتگزاری به فعالان اقتصادی در اتاق بازرگانی اصفهان را داشتم برای اولین بار توانستیم عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی ایران شویم و موفقیت

بزرگی بود.

*تا پای جان برای اصفهان تلاش کنیم

مسعود صرامی، کارآفرین برتر و فعال اقتصادی نیز گفت: آینده بهتر فرزندانمان در گرو بهبود زندگی افراد جامعه است. همکاری و کمک صنایع و فعالان اقتصادی اصفهان سبب شد

سیتی سنتر و شهرک سلامت در اصفهان ساخته شود و امروز همه باید عهد ببندیم تا با همکاری هم و حمایت استاندار اصفهان آینده بهتری را برای مردم رقم بزنیم و تا پای جان

برای اصفهان تلاش کنیم.
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